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V roce 2023 jsem se díky Obchodní akademii Prostějov a programu 

Erasmus+ mohla zúčastnit čtyřtýdenní stáže v zahraničí, přesněji v irském 

Sligu. 

Pracovala jsem převážně v kanceláři ve firmě Sligo Wood Flooring, která se 

zaměřuje především na výrobu dřevěných podlah a postelí a také na jejich 

prodej. V kanceláři jsem pracovala s paní vedoucí a se zbytkem zaměstnanců 

jsem se setkávala jen zřídka. 

Vykonávala jsem především běžné kancelářské práce, jako je například 

kopírování dokumentů, skenování, laminace, skartace a také kontrola a 

tvoření dokumentů v MS Word, tvoření excelovských tabulek, a dokonce i 

účtování v účtovacím programu. 

Nahoře v kanceláři jsem byla jen já s paní vedoucí a dole v prodejně byli vždy 

dva zaměstnanci. Všichni byli velice milí a rádi si se mnou povídali.  

Díky této praxi jsem si mohla zopakovat a zdokonalit znalosti pracování v MS 

Word a MS Excel. Naučila jsem se pracovat s jiným účetním programem a 

mohla jsem nahlédnout do bankovnictví firmy. 

Řekla bych, že prací v kanceláři jsem se naučila hodně nových slovíček a 

pociťuji zlepšení v komunikaci v anglickém jazyce. 

Bydlela jsem u hostitelské rodiny v Grange společně se spolužačkou. Všichni 

členové domácnosti byli velice milí a dalo se s nimi dobře domluvit. Rodina byla ochotná pro 

nás kdykoliv přijet nebo nás odvést (například když nám ujel autobus). Na snídani jsme si 

mohly vzít, co jsme chtěly, na oběd jsme dostaly obědové balíčky a na večeři jsme vždy měly 

to, co ostatní členové domácnosti. 

Ubytování, stravování a doprava po městě byla hrazena z grantu EU, stejně jako letenky a 

kapesné. 

Ve volném čase jsme se přes týden většinou scházeli s ostatními 

studenty ve Sligu. O víkendech jsme vždy podnikali nějaké výlety. Byli 

jsme například na výletě na Parke´s Castle, Glencar Waterfall, projít se 

okolo Ben Bulbenu (hora ledovcového původu), navštívili jsme krásné 

zahrady Lissadell House a nejrůznější pláže v okolí Sliga. Mělí jsme 

zajištěný dokonce i výlet do Dublinu a do Galway. 

Pokud jsem se stáže chtěla zúčastnit, musela jsem se na ni připravit. 

Měli jsme hodiny angličtiny navíc, také jsme se učili o Irsku a 

připravovali se na praxi ve firmě, cestu a pobyt.  

Myslím si, že stáž byla určitě přínosná. Získala jsem pracovní zkušenosti a větší znalost 

jazyka. Kdybych měla možnost, tak bych se další stáže ráda zúčastnila. 


